
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	

Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA

Zápis	ze 20.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání:	12.10.2016

Místo	konání: 2B,	Základní	škola	Chýně

Zahájení	zasedání:	17:20	hod.

Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Miluše	Janotová

Mgr.	Alena	Mazzolini

Mgr.	Zuzana	Čermáková

Mgr.	Tereza	Klikarová

Mgr.	Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Josef	Hásek	– Scolarest

Mgr.	Anna	Chvojková		- starostka	obce

Omluveni: Stanislav	Barek

Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele.

Školská	rada	schvaluje	

Zapisovatel:	Tereza	Čápová

Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:

1. Scolarest

2. Shrnutí	informací	k projektu	Nová	škola

3. Schválení	výroční	zprávy

4. Projednání	ŠVP

5. Zájmové	kroužky

6. Organizace	voleb	do	školské	rady

7. Ostatní

Pro:	5

Proti:	0

Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů.

Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	

Kontrola	úkolu	z minula:	Předložení	ŠVP	bude	projednáno	samostatně.

1. Informace	Scolarestu	– pan	Hásek

 od	listopadu	bude	jídelní	lístek	do	naší	jídelny	posílán	centrálně	od	Scolarestu,	tedy	

jídelní	lístek	nebudou	tvořit	paní	kuchařky	v	naší	jídelně,	ale	dostanou	centrálně	lístek,	

kostru.	Stále	je	samozřejmě	možné,	že	paní	kuchařky	mohou	dle	potřeb	jídelní	lístek	

přizpůsobovat	dle	aktuálních	potřeb	dětí,	rodičů	apod.

 Portál	Scolarestu	– pracují	na	novém	portále pro	objednávání,	pro	uživatele	se	nebude	

nic	měnit.	Jde	zejména	o	uzpůsobení	většímu	množství	uživatelů	a	větší	uživatelskou	



přívětivost.

 Již	v	minulých	dobách	se	vyřešili	požadavky	na	možnost	objednávat	jídla	na	následující	

týden	dříve	než	v	pátek

 Dotaz: Je	šmakoun	vhodné	jídlo	pro	děti? Ano,	šmakoun	je	ztužený	bílek,	tedy	bílkoviny,	

je	to	zdravá	věc.	

 Dotaz:	V	jídelně	se,	dle	informací	od	paní	vedoucí	jídelny	nesmí	kořenit, je	možné,	aby	se	

jídla	kořenila	například	bylinkami,	či	něčím	jiným	vhodným,	co	by	zvýraznilo	chutě?

Přírodní	bylinky	určitě	jsou	dobrá	věc,	ale	závisí	vždy	na	schopnosti	kuchaře	a	jeho	

možnostech	a	zkušenostech.	Zaměříme	se	na	to	v	budoucnosti	s	paní	kuchařkami.	

2. Shrnutí	informací	k projektu	Nová	škola – Mgr.	Chvojková

 dnes	byla	předána	stavba,	naváží	se	základní	potřeby	pro	stavaře,	18	stavebních	buněk,	

připravují	se	přípojky,	cca	140	lidí	denně	se	bude	pohybovat	na	stavbě.	Do	konce	roku	

budou	základy	a	přípojky	vybudované	a	suterén.	Když	bude	teplota	pod	-5	stupňů,	tak se	

práce	zastaví,	posunou.

 Leden,	únor	by	se	měly	dělat	patra,	měla	být	hotová	obálka	a	první	kontrolní	den	pro	

veřejnost	– zájemci	se	budou	muset	registrovat

 nejpozději	21.11.	bude	vypsáno	výběrové	řízení	na	interiér

 březen	duben	– sladění	s	interiérovými	projektanty

 srpen	– 1.	srpna	zahájen	zkušební	provoz,	kolaudační	řízení,	plus	studie	osvětlení	apod.

 červen	– druhý	návštěvní	kontrolní	den	pro	veřejnost

 škola	se	bude	stěhovat	během	srpna

 termín	předání	stavby	je	31.8.2017

 zahájení	školního	roku	se	stihne	od	pondělí	4.	září

 Veškerá	technika	bude	na	staveniště	najíždět	ulicí	Ke	Skále,	dělníci	budou	na	místě	i	

ubytováni,	celý	prostor	bude	monitorován	kamerami

 Vznesen	požadavek	 ŠR	na	zajištění	bezpečnosti	provozu	chodců,	zejména	dětí	při	

pohybu	v	ulici	Ke	Skále – odpověď:	Termíny,	kdy	bude	zvýšený	provoz	u	staveniště,	

budeme	určitě	ladit	s	dalšími	probíhajícími	akcemi,	případně	budeme	řešit	aktuální	

situaci	tak,	aby	byl	zajištěna	bezpečnost	obyvatel.	

3. Schválení	 výroční	zprávy za	rok	2015/2016

- pan	ředitel	předložil	výroční	zprávu	– výhrady	k	výroční	zprávě,	návrhy	na	doplnění

 informace	o	dlouhodobých	projektech	v	mš,	širší	informace	o	hospodaření	v	

minulém	školním	roce,	informace	o	průzkumu	spokojenosti	strávníků	ve	školní	

jídelně,	doplnění	informací	o	neúspěšných	dotacích

Návrh	usnesení:	„	Školská	rada	schvaluje	výroční	zprávu	ZŠ	a	MŠ	Chýně	za	školní	rok	

2015-2016	s	doporučením	doplnit	výše	uvedené	body.	„

Pro:	5

Proti:0

Návrh	usnesení	přijat.	

V 18:30	– Tereza	Klikarová opouští	zasedání	školské	rady.



4. Seznámení	s	ŠVP

 úpravy	školního	vzdělávacího	programu	a	začlenění	minimálních	výstupů	pro	první	

stupeň	je	dokončen.	Úprava	a	dokončení	školního	vzdělávacího	programu	pro	2.	stupeň	

ještě	není	dokončen.	Stále	ještě	chybí	finalizace	tabulace	předmětů	pro	druhý	stupeň.

5. Zájmové	kroužky

a)	Prosíme	vysvětlení	k	organizaci	kroužků	v	průběhu	června	až	září:

Kroužky	měla	na	starosti	organizačně	paní	vychovatelka,	která	to	v	červnu	přebrala	po	jiném	

zaměstnanci,	tam	došlo	k	předání	všech	potřebných	záležitostí.	Bohužel	těsně	po	konci	školního	

roku	došlo	k	rozhodnutí,	že	paní	vychovatelka	od	nás	odejde,	tím	pádem	nebylo	komu	vše	

potřebné	předat	a	během	července	jsme	se	s	ní	snažili	vykomunikovat	alespoň	část	potřebných	

věcí.	Na	začátku	školního	roku	organizaci	kroužků	převzala	nová	kolegyně,	ta	to	přebírala	opět	

od	původní	zaměstnankyně.	V	tomto	předávání	chyběla	právě	paní	vychovatelka.	Tedy	

docházelo	i	tak	k	nejasnostem.	Od	začátku	roku	má	kroužky	na	starosti	naše	nová	paní	učitelka,	

která	se	do	toho	ponořila	dle	mého	dosti	dobře	a	snažila	se,	co	nejlépe	v	potřebných	věcech	

rozkoukat	a	začala	konat.	Rád	bych	zdůraznil,	že	jsme	nabídku	kroužků	na	nový	školní	rok	

vytvořili	již	v	červnu,	dle	požadavků	rodičů,	umožnili	jsme	elektronický	zápis,	opět	dle	

požadavků	rodičů.	Výše	uvedené	tedy	měli	vliv	na	nedostatky,	které	uvádíte.

b)	Cena	za	kroužky	- prosíme objasnit	způsob	výpočtu.

 Cena	kroužků	je	nastavena tak,	aby	při	minimálním	očekávaném	počtu	účastníků	nebyly	

ztrátové.	Je-li	účastníků	víc,	vzniká	zisk.

 Případný	zisk	se	vede	zvlášť	a	používá	se	opět	na	financování	kroužků,	případně	dalších	

aktivit	dětí.	Rozhodně	nejde	např.	na	financování	provozu	školy.

 Tento	postup,	tedy	jistá	ziskovost	plateb	za	kroužky	a	použití	tohoto	zisku	na	financování	

věcí	s	kroužky	spojených,	je	zcela	běžný,	dělá	se	to	tak	i	v	jiných	školách	a	dělalo	se	to	tak	

i	v	chýňské	škole	v	minulých	letech.

 Cena	kroužku	je	stanovena	na	základě	platu	lektora,	dalších	nákladů	(pronájem,	energie	

apod,	plat	člověka,	který	organizuje	kroužky,	minimální	zisk	pro	školu).

6. Volby	do	školské	rady
Funkční	období	všech	členů	stávající	školské	rady	končí	29.1.2017.

 volby	pedagogů	do	školské	rady	vyhlašuje	ředitel	školy
 volby	rodičů	proběhnou	v	prvním	prosincovém	týdnu a	budou	vyhlášeny	přípravným	

výborem
 jmenování	přípravného	výboru	– pan	zástupce	ředitele	Mgr.	Tomáš	Rajman,	paní	Tereza	

Čápová,	 paní	učitelka	Michala	Hanžlíková.
 návrh	na	nominování	členů	za	zřizovatele	přednese	na	zastupitelstvu	obce	Mgr.	Alena	

Mazzolini

7.	Ostatní	

 Semináře	pro	dospělé	- účast	v	loňském	roce,	výnos	pro	školu,	zvážit	četnost
Pokud	je	účast	na	semináři	nízká,	je	seminář	zrušen,	výnos	pro	školu	povětšinou	minimální.	
Nabídka	seminářů	pro	veřejnost	je	z	mého	pohledu	podstatná	a	důležitá	součást	naší	
nabídky.	Snažíme	se	dát	cca	1-2	semináře	na	měsíc...podle	možností	lektorů.



 Nulová	propagace	Atletických	závodů	a	přístup	k	výsledkům.
Na	atletické	závody	se	děti	přihlašovaly	prostřednictvím	přihlášek,	které	jim	byly	rozdány.	Pro	
případné	bližší	informace	se,	prosím,	obraťte	na	paní	učitelku	Fialovou,	kterou	jsem	také	
informoval.

 Proč	nejsou	aktualizované	dokumenty	a	některé	informace	na	webu	školy?
Web	je	v	tuto	chvíli	již	částečně	aktualizován,	záložka	školní	družiny.	Pouze	nám	chybí	

doaktualizovat	některé	dokumenty,	které	se	na	webu	nachází.

 Kdy	bude	zprovozněn	web	MŠ?
Přesný	termín	bohužel	nejsem	schopen	sdělit.	Ke	konci	tohoto	týdne	by	měla	být	
nějaká"betaverze"	hotová.	Je	možné,	že	třeba	již	příští	týden	bude	web	spuštěn.

 Jaký	bude	průběh	haloweenské	akce	ve	škole?
Informace	o	halloweenu	budou	rodičům	včas	poskytnuty	standardní	cestou.

 Když	je	Lucie	Fundáková	třídní	učitelkou	ve	3.	třídě,	kdo	dělá	asistenta	u	žáka	ve	4.	třídě?
Asistentem	je,	ovšem	jen	na	část	hodin,	Pavel	Krejčík.	

Předání	finančního	daru	– výtěžku	z	benefičního	koncertu	ve	výši	10.150	Kč	 – finanční dar bude	
použit	na	financování	platů	asistentů	pedagoga.	Škola	děkuje	školské	radě	za	uspořádání	
benefičního	koncertu	a	jeho	organizaci.

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 19:30	hod.	Příští	zasedání	bude	upřesněno.

Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Tereza	Klikarová	……………………………………………………………

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Mgr.	Zuzana	Čermáková	……………………………………………………………………

Mgr.	Alena	Mazzolini	…………………………………………………………………………..




